
Obecné zastupiteľstvo v Oravskom Podzámku 

 
Uznesenie z 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Oravský Podzámok zo dňa 09. 05. 2012 

 

 

Uznesenie č. 1 

Obecné zastupiteľstvo v Oravskom Podzámku 

Schvaľuje 

program  rokovania 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva   

 

Uznesenie č. 2 

Obecné zastupiteľstvo v Oravskom Podzámku 

Berie na vedomie  

určenie  overovateľov zápisnice z  15. zasadnutia obecného zastupiteľstva RNDr. Dušan 

Karaska a Ing. Ľuboš Lonský. 

 

Uznesenie č. 3 

Obecné zastupiteľstvo v Oravskom Podzámku 

Ruší  

Uznesenie č.15 a č.16 z 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 18.04.2012. 

 

Uznesenie č. 4 

Obecné zastupiteľstvo v Oravskom Podzámku  

Schvaľuje  

Zmluvu o dielo medzi Obec Oravský Podzámok 027 41  Oravský Podzámok IČO: 00314731 a  

REN, s.r.o., Rabčická 331, 029 44 Rabča  IČO: 31642519  na    „Opravu zatekajúcej strechy na 

budove šatní na futbalovom ihrisku“.    

 

Uznesenie č. 5 

Obecné zastupiteľstvo v Oravskom Podzámku 

Neschvaľuje  

Žiadosť obyvateľov bytového domu č.26 o odkúpenie časti C KN par.č.451/11 v k.ú. Oravský 

Podzámok. 

 

Uznesenie č. 6 

Obecné zastupiteľstvo v Oravskom Podzámku 

Schvaľuje 

Úpravu rozpočtu obce na rok 2012. 

 

Uznesenie č. 7 

Obecné zastupiteľstvo v Oravskom Podzámku 

Schvaľuje 

Odmenu pre pracovníkov zabezpečujúcich výber dane za užívanie verejného priestranstva vo 

výške 10% z vybranej sumy od 01.06.2012. 

 

 

 



Uznesenie č. 8 

Obecné zastupiteľstvo v Oravskom Podzámku 

Schvaľuje  

Cenu za prenájom pozemkov obce mimo pešej zóny a parkoviska vo výške 6,-€/m2/rok.    

 

Uznesenie č. 9 

Obecné zastupiteľstvo v Oravskom Podzámku 

Berie na vedomie 

informáciu o diskusnom príspevku ohľadom výstavby garáží pri bytovom dome č.136 

informáciu o príspevku zaslaného na e-mail  od p. Pavla Dudáša 

informáciu o diskusnom príspevku ohľadom pracovníkov obecného úradu 

informáciu o najbližšom riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré sa bude konať dňa 

13.06.2012 o 15:30 hod. 

 

 

 

 

V Oravskom Podzámku, dňa 09. 05. 2012  

 

Zapisovateľ: Mgr. Marta Jurigová                              .......................................................  

 

 

Overovatelia:  

 

RNDr. Dušan Karaska                                               ........................................................                                                                                                                  

 

Ing.Ľuboš Lonský                                                      .......................................................             

 

Bc. Jozef Záhora starosta obce                                  ....................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Obecné zastupiteľstvo v Oravskom Podzámku 

 

ZZááppiissnniiccaa  ččíísslloo  1155//22001122  

napísaná na 15. zasadnutí obecného zastupiteľstva  

v Oravskom Podzámku konanom dňa 09. 05. 2012 o 15.30 hod. 
 

 

Prítomní:     
   

Ivan Babinský  

Štefan Ďaďo 

Ján Harezník - ospravedlnený 

Ing. Ján Holubčík   

Mgr. Marta Jurigová   

Zuzana Jurisová - ospravedlnená 

RNDr. Dušan Karaska   

Ing. Ľuboš Lonský 

Ľudmila Maceková  

Kontrolór obce: Mária Bírová        

Bc. Jozef Záhora, starosta obce   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva v Oravskom Podzámok  zvolal starosta obce v zmysle § 12 

ods. 1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. 

 

Program:   
1. 1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Úprava rozpočtu obce na rok 2012 

4. Záver 



 

1. Otvorenie zasadnutia  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Bc. Jozef Záhora privítaním všetkých 

prítomných zúčastňujúcich sa 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva.   

     

Starosta predložil program rokovania  na schválenie. Poslanci predniesli  doplňujúce návrhy 

k navrhnutému programu. Štefan Ďaďo navrhol, aby obecné zastupiteľstvo zrušilo uznesenia č.15 

a 16 zo zasadnutia č.14 zo dňa 18.04.2012. Mgr. Marta Jurigová navrhla, aby zastupiteľstvo 

schválilo odmenu pre pracovníkov zabezpečujúcich výber poplatku za užívanie verejného 

priestranstva. Ing.Ján Holubčík navrhol, aby obecné zastupiteľstvo schválilo výšku nájmu za 

pozemky obce mimo pešej zóny a parkoviska     

Starosta predložil poslancom návrh na doplnenie programu o body:  

-Zmluva o dielo na „Opravu zatekajúcej strechy na budove šatní na futbalovom ihrisku“. 

-Žiadosť o kúpu časti pozemku C KN 451/11 v k.ú. Oravský Podzámok 

-Informáciu o diskusii na internetovej stránke ohľadom výstavby garáží pri dome č.136 

-Informáciu o návrhu p. Pavla Dudáša, Mierová 1967/12, 026 01, Dolný Kubín ohľadom    

 návrhu na riešenie prístupu k jeho pozemku 

-Schválenie výšky nájmu za pozemky obce mimo pešej zóny a parkoviska 

Obecné zastupiteľstvo schválilo zaradenie návrhov do programu 15. zasadnutia.    

Hlasovanie poslancov  za návrh programu:  

Prítomní: 6                     za: 6                  proti:0               zdržal sa:0   

OZ v Oravskom Podzámku  

Schvaľuje  

program rokovania 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva   

 

2.určenie overovateľov zápisnice  

Bc. Záhora určil overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia poslancov RNDr. Dušan Karaska 

a Ing. Ľuboš Lonský. Na vyhotovenie zápisu poveril Mgr. Martu Jurigovú. 

 

OZ v Oravskom Podzámku 

Berie na vedomie  

určenie  overovateľov zápisnice z 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva RNDr. Dušan 

Karaska a Ing. Ľuboš Lonský. 

3. Návrh na zrušenie uznesenia č.15 a č.16 zo 14. zasadnutia  

 Štefan Ďaďo navrhol zrušiť uznesenia, ktoré boli prijaté na zasadnutí OZ 18.04.2012. Tieto 

uznesenia splnomocňovali   Bc. Jozefa Záhoru starostu obce na rokovania a podpísanie zmlúv pri 

predaji majetku obce v plnom rozsahu a na rokovania a podpísanie zmlúv o splácaní záväzkov 

obce v plnom rozsahu. Pán Štefan Ďaďo zdôvodnil svoj návrh tým, že poslanci sú tí ktorí 

schvaľujú nakladanie s majetkom obce a všetky prevody majetku. Starosta uviedol, že poslanci 

schválili uznesenia nadpolovičnou väčšinou, aby  mohol pri rokovaniach záväzne podpisovať 

splátkové kalendáre a dohody s veriteľmi. Schválením uznesení nebol porušený zákon o majetku 

obcí 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov.   

Od 1. januára 2011 nadobúdla účinnosť novela Občianskeho zákonníka, ktorá v novom paragrafe 

47a upravuje zverejňovanie zmlúv, ako podmienku ich účinnosti. V rámci tejto novelizácie 

dochádza rovnako aj ku zmene tzv. infozákona, teda zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom 

prístupe k informáciám. 

V § 5a odsek 9 znie: 



Povinne zverejňovaná zmluva, ktorá sa nezverejňuje v registri, sa zverejňuje na webovom sídle 

povinnej osoby, ktorá zmluvu uzatvára, a to bezodkladne po uzavretí zmluvy alebo po doručení 

súhlasu, ak sa na jej platnosť vyžaduje súhlas príslušného orgánu. Ak táto osoba nemá webové 

sídlo, zmluva sa zverejňuje na webovom sídle jej zriaďovateľa alebo bezodplatne v Obchodnom 

vestníku.  

Do Občianskeho zákonníka sa vsúva § 47a pod názvom účinnosť povinne zverejňovaných zmlúv 

a to v znení: 

(1) Ak zákonustanovuje povinné zverejnenie zmluvy, zmluva je účinná dňom nasledujúcim po 

dni jej zverejnenia. 

(2) Účastníci si môžu dohodnúť, že zmluva nadobúda účinnosť neskôr po jej zverejnení. 

(3) Zmluva uzavretá na účely odstránenia následkov mimoriadnej udalosti bezprostredne 

ohrozujúcej život, zdravie, majetok alebo životné prostredie, je účinná bez zverejnenia. Rovnako 

je bez zverejnenia účinné aj ustanovenie zmluvy, ktoré obsahuje informáciu, ktorá sa podľa 

osobitného zákona nesprístupňuje. 

(4) Ak sa do troch mesiacov od uzavretia zmluvy alebo od udelenia súhlasu, ak sa na jej platnosť 

vyžaduje súhlas príslušného orgánu, zmluva nezverejnila, platí, že k uzavretiu zmluvy nedošlo. 

Z vyššie uvedeného vyplýva, že zmluvu podpísanú starostom obce následne musí schváliť 

obecné zastupiteľstvo, aby nadobudla účinnosť.   

Poslanci po diskusii zrušili uznesenia č.15 a č.16 zo zasadnutia 14/2012. 

 

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 6                     za: 5                  proti:0               zdržal sa:1   

OZ v Oravskom Podzámku  

Ruší  

Uznesenie č.15 a č.16 z 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 18.04.2012. 

 

 

4. Zmluva o dielo na „Opravu zatekajúcej strechy na budove šatní na futbalovom   

    ihrisku“. 

 

Starosta predložil poslancom na schválenie zmluvu o dielo na „Opravu zatekajúcej strechy na 

budove šatní na futbalovom  ihrisku“ medzi Obec Oravský Podzámok 027 41  Oravský 

Podzámok IČO: 00314731 a  REN, s.r.o., Rabčická 331, 029 44 Rabča  IČO: 31642519. 

Financie na opravu vo výške 7500,-€ obec získala z Ministerstva financií SR na základe podanej 

Žiadosti o poskytnutie dotácie podľa § 2 výnosu Ministerstva financií č. 26825/2005-441 z 9. 

decembra 2005 o poskytovaní dotácií v pôsobnosti Ministerstva financií SR na individuálne 

potreby obcí na rok 2012. V žiadosti sa obec zaviazala spolufinancovať uvedenú opravu vo výške 

10% z poskytnutej dotácie čo v našom prípade činí 750,-€. Bol vykonaný prieskum trhu na 

základe ktorého bol vybraný dodávateľ s ktorým bola podpísaná zmluva. Práce podľa zmluvy by 

mali byť ukončené do 31.05.2012. Poslanci zmluvu schválili.  

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 7                     za: 7                  proti:0               zdržal sa:0   

OZ v Oravskom Podzámku 

Schvaľuje 

Zmluvu o dielo medzi Obec Oravský Podzámok 027 41  Oravský Podzámok IČO: 00314731 a  

REN, s.r.o., Rabčická 331, 029 44 Rabča  IČO: 31642519  na    „Opravu zatekajúcej strechy na 

budove šatní na futbalovom ihrisku“.    



 

5. Žiadosť obyvateľov bytového domu č.26 o odkúpenie časti C KN par.č.451/11 v k.ú.           

Oravský Podzámok. 

V tomto bode  poslanci prerokovali žiadosť o odkúpenie časti parcely č.451/11 v k.ú.           

Oravský Podzámok. Vlastníci bytov v dome súp. č.26 žiadali odkúpiť časť pozemku, ktorý sa 

nachádza pod miestnou komunikáciou pred ich domom(4 bytovka pri pošte). 

Žiadatelia ako dôvody odkúpenia uviedli, že na tejto časti pozemku sa nachádza šachta 

vodovodnej prípojky pre ich dom, majú neustále problem s autami ktoré im parkujú pred 

záhradkou, chceli by si priestor upraviť.  

Podľa Územného plánu obce Oravský Podzámok je táto plocha vedená ako pešie plochy 

a priestranstvá. Starosta predložil na schválenie žiadosť o odkúpenie časti pozemku C KN par.č. 

451/11 v  k.ú. Oravský Podzámok. 

Obecné zastupiteľstvo žiadosť neschválilo. 

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 0                    za: 0                  proti:7               zdržal sa:0   

OZ v Oravskom Podzámku 

Neschvaľuje 

Žiadosť obyvateľov bytového domu č.26 o odkúpenie časti C KN par.č.451/11 v k.ú. Oravský 

Podzámok. 

 

6.Úprava rozpočtu obce na rok 2012 

 

Na zasadnutí OZ 18.04.2012 poslanci požiadali starostu, aby na pripravil úpravu rozpočtu  vo 

výdavkovej časti so zameraním na šetrenie. Ušetrené financie budú použité na splácanie 

záväzkov z realizácie projektov. 

Starosta predložil poslancom čerpanie rozpočtu za prvé tri mesiace roku 2012. 

Po prerokovaní čerpania rozpočtu poslanci navrhli hľadať ďalšie úspory vo výdavkovej časti 

rozpočtu.   

 

 

 

V časti správa obce: 

Bol predložený návrh na úsporu nákladov na mzdy odvody a poistné znížením počtu 

zamestnancov od 01.07.2012. 

Ďalší návrh v mzdovej oblasti, že od 01.05.2012 nebudú vyplácané osobné príplatky 

zamestnancom. 

Poslanci sa vzdali odmien za výkon funkcie poslanca. 

V položke služby bol znížený rozpočet obce. Tiež bol znížený rozpočet na požiarnu ochranu, na 

materiál a pohonné hmoty, na opatrovateľskú službu. Hlavný kontrolór obce p. Mária Bírová 

pripomenula poslancom, že obec nesmie poskytovať dotácie zo svojho rozpočtu a tým zvyšovať 

svoj dlh. Týka sa to poskytovania dotácií na činnosť záujmových organizácií napr. TJ, klub 

dôchodcov, turisti a ďalší.   

Poslanci po diskusii schválili úpravu rozpočtu. 

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 7                     za: 7                  proti:0               zdržal sa:0   

OZ v Oravskom Podzámku 

Schvaľuje  



Úpravu rozpočtu obce na rok 2012. 

 

7. Turistická sezóna  

   Poslanci sa v tomto bode zaoberali letnou turistickou sezónou a zabezpečením poskytovania 

služieb zo strany obce, parkovanie, prenájom stánkov, prenájom pozemkov a plôch, prevádzka 

verejných WC. Starosta informoval o príprave, ktorú zabezpečila obec. Prvý krát bude počas 

celej sezóny obec zabezpečovať prevádzku verejných WC. Tak ako každoročne obec zabezpečuje 

poriadok na odstavných plochách. V druhej polovici mája budú vysadené okrasné kvety. 

Nepodarilo sa do začiatku sezóny umiestniť dopravné značenie. Nie je vybavený súhlas zo strany 

Dopravného inšpektorátu a Obvodného úradu pre cestnú dopravu. 

Jedným z dôležitých príjmov obce je aj poplatok za používanie verejného priestranstva. Doteraz 

mali zamestnanci obce, ktorí zabezpečovali výber odmenu 14% z vybranej sumy. 

Na návrh poslancov bola táto suma schválená na 10% od 01.06.2012.    

Ďalej poslanci schválili cenu  za prenájom pozemkov obce mimo pešej zóny a parkoviska vo 

výške 6,-€/m2/rok. Používanie verejných WC je zdarma, keďže bola upravená cena za 

používanie verejného priestranstva.  

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 7                     za: 7                  proti:0               zdržal sa:0   

OZ v Oravskom Podzámku 

Schvaľuje 

Odmenu pre pracovníkov zabezpečujúcich výber dane za užívanie verejného priestranstva vo 

výške 10% z vybranej sumy od 01.06.2012. 

Hlasovanie poslancov:  

Prítomní: 7                     za: 7                  proti:0               zdržal sa:0   

OZ v Oravskom Podzámku 

Schvaľuje 

Cenu za prenájom pozemkov obce mimo pešej zóny a parkoviska vo výške 6,-€/m2/rok.    

8. Informácie 

- Starosta informoval poslancov o príspevku do diskusie na internetovej stránke obce, ktorý je 

uvedený autenticky v plnom znení a týka sa pripravovanej výstavby garáží pri bytovom dome 

č.136. 

 

PODVOD 

ano,tak sa to dá nazvať,ked sa odsuhlasí 8 garáží a pan starosta da vymerať 16 garaží s tym,že 

bytov ktore nemaju garaž je 12 a z toho ju ani všetci nepotrebuju,ano pytal sa nas či nas to 

nebude nejak narušať,tak sa dohodlo,8 garaží vzdialenych 8 metrov od okien a vchodom k nim 

1M od vchodovych dverí,čoho sme sa už vtedy obavali,lebo tu mame deti a nedaj boh aby 

niektore vbehlo rovno pod auto,ale kedže sa jednalo LEN o tych 8 garaží,tak sme to 

odsuhlasili,boli tam prítomny občania bytovky č,136,pn starosta,pan Karaska a pan Babinsky,ale 

čo sa stalo,dalo sa VYMERAŤ ,,,,,16,,,,, GARAŽÍ,ževraj dobuducna,ale načo,prečo,ked sa 

dohodlo inač,z našej bytovky je 7 bytov,ktore nemaju garaž a ani ju všetci nechcu,ale nie žiadosti 

si dali ludia,ktory ju nepotrebuju,alebo už jednu maj u,čo sa ideme zastavať garažami a ideme si 

poodkupovať dalšie?ved sa zijde,či ako?ludia z bytovky č.137snami vtedy ani nejednali,tak 

prečo?!Už lutujeme,že sme niečo take odsuhlasili,mne je to jedno kolko sa dalo za 

vymeranie,mne ide o bezpečnosť našich detí a toho,aby sme tu boli obostavaní garažami jak 

nejaky cigani,pytam sa ešte raz prečo 16 GARÁŽÍ,NIE NEDOVOLÍME,aby sa stavali,kym sa to 

neda do povodneho zameru,boli sme za Vami,upozornili sme Vas na to,akonahleprišli 



vymeriavať,ale nie asi nas nikto nepočuval,bolo povedané,že to budu garaže pre bytovku č.136 

nie 137,zoberte sito tak,keby ste boli na našich miestach,boli by ste radi všetci čo ste to takto 

rozhodli na zastupitelstve?budeme radi ked nam date datumdalšieho zastupitelstva,radi 

prídeme,ale na toto sa odvolame,to sa takto nerobí,sme veriaci,neradi sa v takychto veciach 

šprtáme,ale čo je dosť to je dosť,budeme sa odvolavať,ak sa to nedá do poriadku,dufame,že sa to 

vyrieši v prospech nas,žiadne take,že dobuducna,n ie,tolkych garaží tu nie je zapotreby,len si 

predstavte 2 spodne byty,vchodové dvere,nie to nám nejde do hlavy ako ste taketo niečo dopustili 

a mimo toho,aby ste prišli za nami,ešte raz išlo o 8 GARAŽÍ NIE 16, 

TOTÁLNE nespokojny občania 

Starosta ihneď odpovedal na tento príspevok. Odpoveď je v plnom znení. 

Dobrý deň,  

dovoľte aby som reagoval na príspevok s názvom „PODVOD“. 

V roku 2011 na základe žiadostí obyvateľov bytových domov 136 a 137 Obecné zastupiteľstvo 

rozhodlo o príprave dokumentácie potrebnej na realizáciu stavby radových garáží. Tak ako je 

spomínané vo Vašom príspevku starosta obce a poslanci RNDr. Dušan Karaska a Ivan Babinský 

boli na obhliadke na mieste spolu s obyvateľmi bytových domov hľadali najvhodnejšie miesto. 

Nasledovalo zameranie a rozparcelovanie, zadanie spracovania projektovej dokumentácie pre 

územné a stavebné povolenie. 

Dodržané boli všetky požiadavky obyvateľov bytových domov 136 a 137, predpisy a technické 

normy. 

Starostu navštívila p. Zuzana Martvoňová a p. Mariana Kytašová  s požiadavkou, aby sa 

pozemky pod garáže predávali len obyvateľom bytového domu č.136. Starosta o tejto žiadosti 

informoval poslancov na 14.zasadnutí Obecného zastupiteľstva 18.04.2012. 

Obec do dnešného dňa 09.05.2012 nepredala pod stavbu garáží žiaden pozemok. 

                                                                                                    Bc. Jozef Záhora starosta obce 

 

 

- Starosta informoval poslancov  o návrhu p. Pavla Dudáša, Mierová 1967/12, 026 01, Dolný 

Kubín ohľadom   návrhu na riešenie prístupu k jeho pozemku. Príspevok je uvedený v plnom 

znení. 

Dobrý deň p. Záhora. 

Chcel by som sa zúčastniť zasadnutia OZ. 

Dajte mi vedieť či môžem dôjsť a o ktorej. 

V prípade že OZ má v pláne schváliť vecné bremeno pre našu stavbu bez odplaty 3 300 €, alebo s 

odplatou podľa odhadcu(cca 550€). 

Môj návrh je 1 500 €.  

S tým, že poplatky za zriadenie vecného bremena budeme znášať my, tak nemusím chodiť. 

Veľmi dobre chápem finančnú situáciu v obciach ale inde to nie je o nič lepšie, takže ani ja 

nemám finančné prostriedky na viac, tiež musíme šetriť všade kde sa dá. Zaoberám sa 

stavebníctvom, takže určite viete aký je súčasný stav v stavebníctve. 

Znova chcem apelovať na racionálne riešenie tohto problému. 

Ako obec nemáte a ani nebudete mať s našou stavbou žiadne výdavky a po postavení do vašej 

kasy budú prichádzať naše dane. 

Prosím skúste ako obecné zastupiteľstvo prehltnúť fakt od koho som ten pozemok kupoval a 

posuňte nás konečne ďalej. 

Ja som sa informoval o mojich právach vo všetkých možných inštitúciach, vrátane Krajského 

stavebného úradu v Žiline a advokátskej kncelárie v Námestove. 



Celý chronologický postup našej veci mali niektorý k dispozícii od kúpy pozemku, našej 

korešpondencie až posledného listu. 

Všetci mi radia aby som dal žalobu alebo návrh na prokuratúru na prešetrenie. 

Ja v žiadnom prípade nechcem ísť touto cestou, pretože chcem v Oravskom Podzámku v kľude 

bývať aj s mojou rodinou. 

Preto verím tomu, že sa konečne dohodneme a my budeme môcť pokračovať. 

 

Ďakujem za odpoveď                                                                          S pozdravom, 

                                                                Pavol Dudáš Mierová 1967/12  026 01, Dolný Kubín 

 

 

Ďalej starosta informoval o diskusnom príspevku na internetovej stránke obce. 

Príspevok z 22.februára 2012 je uvedený v plnom znení.  

občan 

chcem sa opytat či je na obci nejaka kontrola dochadzky do prace s prace na obed z obeda a 

podobne ,lebo ako si všimame a potvrdili to viaceri ludia, zamestnanci si chodia ako chcu a či je 

potrebne držat tolko ludi na ob.urade ked sa všade šetri.vy idete skresat prispevok pri narodeni 

dietata o 70€ na dieta ,pri narodeni 15deti ste ušetrili na občanoch obce 1050€ ale mali by ste sa 

zamerat na efektivitu o.uradu ,vozenie sa autami ,kontrola prace ,dochadzky,plnenie 

povinnosti,šetrenie energii,pohonnych hmot,a v neposlednom rade zvaženie počtu zamestnancov 

na urade.Velmi by nas zaujimalo vykon prace čulena ,havličkovej,mihala za den./8,5hod/lebo za 

osem hodin prace musi byt vidno za človekom kus prace, vozenie sa po obci a po kubine a v 

prac.dobe chodit po obchodoch a vybav ovat si sukromne zaležitosti nie je asi to čo potrebujeme. 

 

Odpoveď starostu obce 

Dobrý deň, ďakujem za otázku. 

 

Som rád, keď občania sledujú dianie v obci a nie je im to ľahostajné. Obec hospodári s verejnými 

financiami a je len prirodzené, že je aj  pod verejnou kontrolou. Už pri tvorbe rozpočtu obce na 

rok 2012 starosta a poslanci OZ navrhovali riešenia tak, aby boli znížené výdavky. Toto šetrenie 

však nesmie ísť na úkor zabezpečenia chodu obce a vykonávania prenesených a originálnych 

kompetencií. Preto aj na prvom zasadnutí v tomto roku bola na programe úprava rozpočtu na rok 

2012. Celková úspora po úprave rozpočtu je vo výške 19 850,-€. Zástupca starostu RNDr. Dušan 

Karaska sa vzdal odmeny, celkovo to činí 1200,-€ za rok. Plat starostu bude tento rok nižší o 

1683,-€. Tiež poslanci obecného zastupiteľstva  majú nižšie odmeny. Pracovníci obecného úradu 

majú ponížený príjem od začiatku roka v priemere o 4%. V priebehu roku budeme pokračovať v 

úsporách aj v mzdovej oblasti. Prehodnotíme aj personálne obsadenie a rozdelenie práce. 

Otázku zamestnanosti na obecnom úrade je potrebné vidieť z pohľadu zabezpečovania úloh a 

služieb. Aj keď nám kompetencií pribúda počet zamestnancov sa znižuje. Dochádzka je 

kontrolovaná a riadne evidovaná. Samozrejme, že tieto Vaše postrehy prediskutujem s každým 

pracovníkom.        

                                                                                                     Bc. Jozef Záhora starosta obce 

 

reakcia 

Reakcia na občana zo dňa 22.2.2012. Vážený občan,všimol som si,že ste pravidleným 

nespokojným prispievateľom do tejto diskusie.Vidno to jednak z Vašej úbohej slovenčiny a jednak 

podľa zverejnenej IP adresy. Nerozumiem celkom otázke,zamestnanci si chodia ako chcú..jeden 



na bicykli,iný pešo,iný na aute.A čo? Otázka,či je potrebné držať na úrade toľko ľudí je absolútne 

nemiestna.Starosta ich musí držať,lebo by sa mu rozutekali,v podmienkach v akých pracujú. Ste 

pravdepodobne občanom,ktorému sa narodilo dieťa,lebo ste nespokojný.Prispeli ste Vy niečim do 

obce,keď toľko požadujete?Ja som občanom Podzámku už 42 rokov,od narodenia.Viem o čom 

píšem,lebo zázemie obecného úradu dôverne poznám. Zamestnanci by sa podľa Vás mali voziť 

čím?Na čo sú služobné autá?Alebo by si mali zakaždým vypisovať cesťáky?Ste veľmi 

obmedzený,náš spoluobčan. Nielen v tom ste obmedzený,čo ste napísal,ale pracovníci úradu 

nemajú 8,5 hod. pracovný čas,je to však 7,5 hod. pracovný čas.Pán starosta,prosím,verejne 

vyzvite tohto občana,aby prišiel v ktorýkoľvek stránkový deň na hospitáciu na obecný úrad,nech 

vidí vyťaženosť zamestnancov.Apropo,p.Čulen je posledným zamestnancom z Oravského 

Podzámku/ak je pravda,že p.Chmelárová odišla do dôchodku/,ostatní sú z Dolnej Lehoty,čo 

samozrejme nemá vplyv na výkon v zamestnaní,všetkých dobre poznám a viem,že si odvádzajú 

svoju prácu najlepšie ako vedia.Niektorí sú tam síce kratšie,iní dlhšie,no všetci vždy radi ochotne 

pomôžu.O ich odbornosti nie je pochýb. Narážate na vozenie sa po Kubíne...ono škoda,že obec 

nemá lietadlo,lietalo by sa lepšie,že občan? Pán starosta,prosím o zverejnenie môjho dotazu,lebo 

už som nemohol si nevšímať dotyčného,ktorý neustále svojou nevraživosťou uráža Vašu 

prácu.Prajem všetko naj                                                                            Tiež spoluobčan 

 

Starosta uviedol, že si váži názory ktoré sú v diskusii na internetovej stránke obce. Aj keď je 

diskusia anonymná zatiaľ nezaznamenal urážky a osočovanie a vždy na každý príspevok 

odpovie. Mnohé postrehy diskutujúcich viedli k vyriešeniu problémov. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Oravskom Podzámku 

Berie na vedomie 

informáciu o diskusnom príspevku ohľadom výstavby garáží pri bytovom dome č.136 

informáciu o príspevku zaslaného na e-mail  od p. Pavla Dudáša 

informáciu o diskusnom príspevku ohľadom pracovníkov obecného úradu 

 

Interpelácie 

p. Ivan Babinský 

Žiadal, aby obec  vyzvala obyvateľov Stodoliska na zdokladovanie vývozu odpadu zo žúmp 

a ponúknuť opätovne možnosť vývozu odpadu na čističky vo vlastníctve obce. 

Upozorniť obyvateľov radovej zástavby na zákaz sypať odpad do brehu nad bytovky č.136 137, 

umiestniť tabule s nápisom „Zákaz sypať odpad“. 

p.Ľudmila Maceková  

Žiadala vyzvať majiteľov nedokončenej stavby hotela Palatín, aby zabezpečili stavbu oplotením. 

Ing. Ján Holubčík 

Žiadal zabezpečiť označenia parkoviska a pešej zóny. Zistiť podmienky spolupráce obce  

s Mestskou políciou Dolný Kubín pri zabezpečení poriadku počas turistickej sezóny. 

Záver  

Starosta informoval poslancov o termíne najbližšieho zasadnutia OZ, ktoré sa uskutoční 

13.06.2012 o 15 30 hod.  

Potom odovzdal slovo hlavnému kontrolórovi obce p. Bírovej.  Hlavný kontrolór obce súhlasil  

s navrhovaným uznesením tak ako bolo predložené na schválenie.  

Po prerokovaní schváleného programu rokovania  a schválení uznesenia, starosta obce Bc. Jozef 

Záhora 15. zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil o 21 
15

 hod.           

 



 

Zapisovateľ: Mgr. Marta Jurigová                                     Bc. Jozef Záhora starosta obce 

 


